


March, 20xx
CERTIFICATE OF EXPECTED GRADUATION
To Whom it may concern:

This is to certify that Mr/Ms. YXX Li (Male/Female, born on XX/XX/19XX) is now studying in a 3-year Doctoral /Master Program at South China Sea Institute of Oceanology and his /her Student Number is 201xxxxxxxxx. He/She has been enrolled in our institute majoring in Marine XXXXX from September 201xx. He/She has completed all the required courses for Doctoral /Master degree, successfully pass the thesis defence, and will graduate on July 2019.
Please feel free to contact us if you have any enquiry.

Student Department of South China Sea Institute of Oceanology of CAS
TEL:+86 020-89449312
Email: minyang@scsio.ac.cn
Address: 164 Xingangxi Road, Haizhu District, Guangzhou, Guangdong, P.R. China

预计毕业证明

兹证明XXXXX（男/女，出生于19XX年XX月XX日）为中国科学院南海海洋研究所在读博士/硕士研究生，学制3年，学号为201xxxxxxx，自20xx年9月至今为我所的xxxx专业学生。该生已完成博士/硕士课程学习，成绩合格，并通过了博士/硕士论文答辩，将于20XX年XX月毕业。

如对以上证明有任何疑问，请和我们联系。联系方式如下：
联系人：杨敏
电话：+86 020-89449312
电子邮件：minyang@scsio.ac.cn
地址：广东省广州市海珠区新港西路164号研究生部

                                                                                                中国科学院南海海洋研究所
研究生部
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